

加拿大神召會嘉智中學

家長教師會第二號通告 (2016-2017)

【2016-17 年家教會活動】

親愛的家長：

新學期開始，家教會為了增進家長對子女在學校生活之瞭解，現與本校圖書館合作，透過以下活動，盼能給本校家長與子女建立更密切關係，以及善用校園設施；另外亦舉辦興趣小組，歡迎家長踴躍參加，活動如下：

【活動一：「家長借書」】

本校一貫致力推動閱讀，家教會希望新學年把閱讀的優良風氣推廣給各家長，現與本校圖書館協作，逢星期五下午 2 時正至 5 時正(學校假期及公眾假期除外)，均歡迎家長蒞臨三樓圖書館借閱圖書，每次最多借出 8 本圖書及借閱期為 4 星期，亦可同時參觀 貴子女逢星期五在校參加的多元智能活動。

【活動二：「家長義工」招募】

1. 圖書館家長義工：圖書館經常須大量人手協助包書及其他館務，現誠意邀請有意到校協助的家長參加(學校假期及公眾假期除外)，時間安排請填妥附上之回條；
2. 家教會家長義工：亦招募代表本會協助學校各類工作，如看管學生午膳、宣傳學校、聯絡等工作；
3. 家教會興趣班導師：如烹飪、手工藝班等。

【活動三：「酥皮奶黃月餅製作班」】

日期： 2016 年 9 月 12 日(星期一)
時間： 09:30 至 13:00
地點： 本校地下家教會資源室
導師： 林佩玉女士
材料費： 每位\$30 (製成品約 4 個迷你裝，請自備餐盒)
名額： 15 人 (少於 5 人或以下活動將會取消)

【活動四：「家長健體班」】

日期： 2016 年 9 月 19 日至 12 月 19 日 (逢星期一，學校假期除外)
時間： 上午 9:30 至 10:30
地點： 本校一樓體育室
內容： 拉筋伸展、肌肉強化、穴位紓緩、健體舞、器械操等
導師： Miss Shirley
費用： 每位\$30

* 以上四項活動對象均為本校學生家長。

各家長參加與否須填寫本回條，有意參加上述活動之家長，請填妥附上之回條(連同所需費用)，於 9 月 7 日或之前由 貴子弟交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)，亦可親臨本校辦理報名手續。若對活動有任何查詢，請致電本校 (24413818) 與家長教師會副主席陳嘉儀老師聯絡。

此致

貴家長會員

加拿大神召會嘉智中學

家長教師會主席

林佩玉

林佩玉 謹啟

二零一六年九月一日

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會第二號通告 (2016-2017)
【2016-17 年家教會活動回條】

各家長參加與否須填寫本回條，有意參加上述活動之家長(連同所需費用)，由 貴子弟於

9月7日或之前交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)，亦可親臨本校辦理報名手續。

學生姓名：_____ 班別：_____ 學號：_____ 家長姓名：_____

* 請在適當□以✓表示

* 本人會參加【家長借書】。

* 本人願意參加【圖書館家長義工】。(學校假期及公眾假期除外)

請以“✓”表示能擔任家長義工的時間(可多於1個“✓”)

星期	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
上午 9:00-12:00					
下午 2:00-5:00					

* 本人願意成為【家教會義工】代表本會協助學校各類工作，如宣傳及事務性工作等

* 本人願意成為【家教會興趣班導師】(烹飪、手工藝班等)。可教授的課程：_____

* 本人擬參加上述之：【月餅製作班 (12/9/2016)】，並繳付\$30。(**現金或支票)

* 本人擬參加上述之：【家長健體班 (19/9-12/2016)】，並繳付\$30。(**現金或支票)

支票抬頭：「加拿大神召會嘉智中學家長教師會」

* 本人暫未能參與以上活動或義務工作。

此致

加拿大神召會嘉智中學家長教師會

家長簽名：_____

聯絡電話：_____

日期：2016年9月____日

PAOC KA CHI SECONDARY SCHOOL
Parent-teacher Association Circular No.2 (2016-2017)
【PTA Activities 2016-17】

1 September, 2016

Dear Parents,

As new school year is beginning now, Parent-teacher Association jointly organizes with the school library to launch various activities for parents, in order to enhance their understanding of the school life of their children. It is hoped that parents build up more intimate relationship with children, in addition to fully utilize the school amenities. Details are listed as follows:

【Activity 1: Book-borrowing by Parents】

Our school consistently promotes students to cultivate a love of reading habit. This is one of the reasons a state-of-the-art library has been renovated for two years. Now the school library is going to invite parents to pay a visit frequently to cultivate reading habit as well. It will be open for parents every Friday, from 14:00 to 17:00, excluding school and public holidays. Parents are welcome to go to the school library on 3rd floor to borrow books, eight books for four weeks at most each time. Parents are also welcome to pay a visit to take a look on the multiple intelligent courses taken by their children on the same day.

【Activity 2: Parent Ambassador Recruitment】

1. Library parent ambassador: Library has many chore works needed to be done. Parents are sincerely invited to take up these services, excluding school and public holidays. Please indicate your choice which time slot you want to take in the reply slip.
2. Parent Ambassador of PTA: As a representative to assist the school to deliver the services provided by the school, e.g. lunch-at-the-school, school promotion and public relations, etc.
3. Trainer of interest class: Interest class may include cooking and handcraft making.

【Activity 3: Mooncake Workshop】 Date : 12 Sep 2016 (Monday) Time : 09:30 to 13:00 Venue : PTA Resources Room (G/F) Tutor : Mrs. Wu Materials Fees : \$30 per person Places : 15 persons	【Activity 4: Parent Fitness Course】 Date:19 September to19 December 2016 (Mondays, except public holidays) Time: 09:30–10:30 Venue: PE Room (1/F) Program: Stretching, muscle strengthening, acupuncture point massaging, aerobic dance and gymnastics on apparatus, etc. Instructor: Miss Shirley Fee: \$30 per person
--	--

If parents are interested in joining the above activities, please fill up the attached registration form, (and hand it together with the activity fees) through class teacher or directly to Mr. Chan SC (PTA) on or before 7 September 2016. If parents have any enquiries about the activities, please contact the vice-chairperson of PTA Ms. Chan Ka Yee through the school number (24413818).

Yours faithfully,

Chairperson of PTA



(Lam PY)

Reply Slip

PAOC KA CHI SECONDARY SCHOOL
Parent-teacher Association Circular No.2 (2016-2017)
【PTA Activities 2016-17】

Please hand in the reply slip to the class teachers on or before 7 September, 2016.
After the collection of reply slips, class teachers can give it to Mr. Chan SC (PTA) to keep record.

Name of Student: _____ Class: _____ Class Number: _____

Name of Parent: _____

Dear Chairperson of PTA,

I acknowledge the PTA circular concerning 【PTA Activities 2016-17】 and I

* want to take part in 【Book-borrowing by Parents】.

* want to take part in 【Parent Library Ambassador】* (except school and public holidays)

Put a "✓" to indicate which time slot you want to take (may be more than one "✓")

Weekday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
09:00-12:00					
14:00-17:00					

* want to take part in 【Parent Ambassador】 to assist the school as public relations and public affair

* want to be a trainer of 【Interest Class】 (Cooking, handcraft making). The name of course: _____

* intend to participate in the interest class named 【MoonCake Workshop(12/9)】 , and pay HKD \$30.**

* intend to participate in the interest class named 【Parent Fitness Course(19/9-12)】 , and pay HKD \$30.**

* do not want to take part the above-mentioned classes

* Please ✓ at the appropriate box

** Methods of payment: Cash or cheque

Cheque payable to "Parent-Teacher Association of PAOC Ka Chi Secondary School"

Signature of Parent : _____ Contact Number : _____

Date: _____ 2016